
Fra: postmottak@sveio.kommune.no 

Sendt: 18.06.2021 07:07:44 

Til: Lien, Viktoria Rush <viktoria.lien@sveio.kommune.no> 

Emne: FW: Innspill til hva som kan gjøres med areal i sveio, som dere har 

etterspurt! 

 

 

 

-----Original Message----- 

From: Cecilie Vik <cecilie1994vik@gmail.com> 

Sent: Thursday, June 17, 2021 4:39 PM 

To: postmottak@sveio.kommune.no 

Subject: Innspill til hva som kan gjøres med areal i sveio, som dere har 

etterspurt! 

 

Hei, mitt navn er Cecilie Vik! Jeg og min hundevenninne Martha Hovda 

(begge bosatt i Sveio sentrum) fikk oss hund i slutten av 2020 som vil si 

at de enda er i valpestadiet. Vi så at en hundepark er veldig etterspurt i 

Sveio kommune/Sveio sentrum å er veldig opptatt av at hundene også skal få 

være fri å kunne leke med andre hunder.. Vi har jobbet for dette siden 

Feberuar å ønsker at det nå kan bli reelt! Dette er sosialt for menneskene 

og spesielt hundene.. Vi har gått noen runder allerede med dere men ønsker 

virkelig dere skal se potensialet av en hundepark i Sveio.. Har lest på 

forskjellige sider å hørt rund at hunder faktisk har «krav» på fri område 

da kommunen har båndtvang! Vi å MANGE i Sveio er veldig innterresert i et 

sånn tilbud å ønsker dere vurderer muligheten! Til og med har NKK gått ut 

med at de kommer til å ringe alle kommuner i Norge for å høre om 

båndtvangen (hvordan den er i den kommunen) å kommer da til å si det samme 

som oss at det er viktig å kunne tilby noe slikt for hundeeiere… Vi er 

også i kontakt med organisasjoner som vi muligens kan ha i ryggen slik at 

det eneste vi trenger av dere er areal (ellers kommer vi etter godkjent 

areal fra kommunen å kontakte sponsorer om gjerder å benker) vi vil også 

kontakte SIM å høre om de er villig til å inngå en avtale med tanke på 

bossdunker å eventuell tømming! Om det er mer dere lurer på som jeg kan 

fortelle sender dere meg en mail så svarer jeg forløpende! :-) 

 

Mvh 

 

Cecilie Vik 

 

Sendt fra min iPhone 

 


